



ASIAN AGRIBUSINESS
Recruitment · Training · Development

Accountant / Finance Controller



Asian Agribusiness Recruitment Training & Development (AARTD) is Asian's only Agribusiness focused Executive search firm. Our business is growing in both China and across Asia so we're looking for talented Accountant /Finance Controller to join our team. The successful applicant will work within a great team and have plenty of opportunity to develop their career and grow with our company. AARTD provides job training plus regular senior mentoring sessions with industry experts & in-house English lessons.

Required Skills:

- Basic knowledge of accounting and finance.
- Bachelor degree in finance, accounting or economics.
- Fast learner, good coordination skills, problem solving and customer oriented.
- Well organize and able to work under pressure, ability to handle multiple assignments at one time.
- Basic English skills with a desire to improve.
- 3years of work experience.

Job Details:

- Work closely with outsource of partner firm to deal with AR, payment, expense, invoice etc. Preparing budget and report with agent on weekly and monthly basis.
- Manage company annual audits with outsource partner.
- Responsible for in house financing supervision and efficient communication with Managing Director and staff.

Please contact with Ms. Kelly Wang if you are interest in this job

+86 10 65919042 Ext 217

kelly@boddingtonconsulting.com



ASIAN AGRIBUSINESS
Recruitment · Training · Development

会计/财务经理



亚洲农业招聘、培训与发展（AARTD）专注于亚太地区的农业事业，是一个集招聘、培训与发展为一体的公司。公司业务在中国及亚洲高速发展，我们正在寻找优秀的会计/财务经理加入我们的团队。成功的应聘者 and 优秀的团队一起拓展职业生涯，与公司共成长。AARTD 提供职业培训，定期的业内高级辅导和公司内部英语培训。

任职要求:

- 基本的会计和财务知识;
- 会计、财务或者经济专业本科学历;
- 快速学习及良好的协调能力，解决问题和客户导向;
- 组织能力强，能够在压力下工作，能同时处理多项任务的能力;
- 英语可以基本交流，并渴望提升;
- 三年工作经验

岗位职责:

- 与合作伙伴公司紧密配合，处理应收、付款、费用、发票等工作；准备预算及周、月报告；
- 配合外部机构开展公司年度审计工作；
- 负责财务部日常的常规工作，并与公司老板及员工高效沟通。

如有兴趣请与 Kelly Wang 联系，简历接收邮箱：

+86 10 65919042 Ext 217

kelly@boddingtonconsulting.com